



Date

PROGRAM HARIAN UMRAH ZIARAH TURKI

Hari 1

Berkumpul di KLIA pada jam 19:00 p.m check in. Boarding pukul 11:05 p.m tiba di airport Istanbul pada pukul 05:05 a.m.+1

Hari 2

Bersarapan di luar sebelum ke hotel, check in dan makan tengah hari, solat zohor di Masjid Hagia Sophia, melawat Blue Mosque, Muzium Topkapi, Masjid Sultan Al Fateh. Berehat di hotel

Hari 3

Sarapan pagi di hotel, bergerak bahagian asia Istanbul (Camlica tepesi, Masjid Camlica Uskudar Square, Maiden's Tower Nakkastepe dan asrama-asrama MTS)

Hari 4

Bertolak ke Bursa setelah bersarapan di hotel, menaiki gunung Uludag, ziarah Masjid Agung Ulucami dan tempat-tempat bersejarah, selesai makan malam kembali ke Istanbul.

Hari 5 Transfer ke Madinah

Check out hotel dan bergerak ke airport untuk penerbangan ke Madinah (9.55 a.m) Kedatangan ke Madinah, check in hotel, sesi memberi salam kepada Baginda SAW, menziarah Raudhah Mutahharah.

Hari 6

Setelah solat subuh di Masjid Nabawi berziarah ke Jannatul Baqi' (makam para sahabat). Setelah solat asar program menziarahi masjid-masjid terdekat, ibadah persendirian.

Hari 7

Ziarah ke makam Rasulullah setelah subuh di Masjid Nabawi. Sarapan (07:30 a.m) dan persiapan untuk ziarah kota Madinah. Ziarah mengunjungi Jabal Uhud, Masjid Quba, Masjid Qiblatain dan Pasar Kurma. Pulang ke hotel

Hari 8 Transfer ke Mekah

Setelah sarapan ke kota Mekah (berpakaian ihram). Pemindahan luggage ke lobby dan mengambil Miqot di Biir Ali. Sebaik tiba di Mekah terus ke hotel untuk menyimpan barang-barang, seterusnya melaksanakan ibadah Umrah pertama. Pulang ke hotel.

Hari 9

Setelah solat subuh di Masjidil Haram dianjurkan tawaf nafilah. Bebas beribadah di Masjidil Haram. Pada pukul 9:30 a.m pengenalan tentang Masjidil Haram. Selepas solat zohor bebas beribadah.

Hari 10

Solat subuh di Masjidil Haram dan dianjurkan tawaf nafilah. Ziarah rumah kelahiran Rasulullah SAW, makam Sayyidatina Khadijah di Jannatul Mualla, dan masjid-masjid terdekat (Masjid Jin, Masjid Syajar). Waktu bebas dan ibadah persendirian.

Hari 11

Sarapan di hotel setelah selesai solat subuh dan tawaf nafilah. Persiapan ziarah kota Mekah (7:30 a.m). Ziarah mengunjungi Padang Arafah, Jabal Rahmah, Muzdalifah, Mina dan Jabal Tsur, Gua Hira. Umrah kedua Ji'ranah.

Hari 12

Hudaibiyah dan umrah ketiga, waktu bebas dan ibadah persendirian

Hari 13

Tan'im dan umrah keempat, waktu bebas dan ibadah persendirian

Hari 14

Setelah solat subuh dan tawaf Wada', persiapan untuk check out hotel. Kemudian bergerak ke airport Jeddah untuk berangkat ke tanah air.